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ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – СВИЩОВ 
 

ПРЕПИС! 

До…………………….............. 

 

 

Р  Е  Ш  Е  Н  И  Е 

 

№ 1077 

 

от заседание на Общинския съвет, 

проведено на 29.06.2023 г., Прот. №73 

 

 

ОТНОСНО: Промени в разчета за финансиране на капиталовите разходи на 

Община Свищов през 2023 година – създаване на нов обект 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и т. 23 и чл. 54, ал. 1 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация (ЗМСМА), чл. 6, ал. 1 от Закона за 

прилагане на разпоредби на Закона за държавния бюджет на Република България за 

2022 г., Закона за бюджета на държавното обществено осигуряване за 2022 г., Закона 

за бюджета на Националната здравноосигурителна каса за 2022 г. и във връзка с 

предложение с Вх. №1981/20.06.2023 г. от д-р Генчо Генчев – Кмет на община 

Свищов, Общински съвет – Свищов, 

 

Р Е Ш И: 

 

Считано от датата на приемане на настоящото Решение: 

1. Да се увеличи плана по разходната част по дейност и параграф, по тримесечиe 

на 2023 година с източник на финансиране – собствени средства по разчета на 

първостепенния разпоредител – град Свищов, както следва: 

- Общинска дейност 627 „Управление на дейностите по отпадъците“    

 

 Обект §§ Всичко 1 2 3 4 
„Закупуване на 

работни валове на 

шредер ARJES 

IMPAKTOR 250 EVO“ 

 

51-00 

 

 

 

   30 600 

 

 

 

- 

 

 

 

30 600 

 

 

- 

 

- 

 

 

Общо  30 600 - 30 600 - - 

 

2. Допълнителните разходи в размер на 30 600 лв. по точка 1, да се осигурят чрез 

преструктуриране на разходи и/или трансфери по разчета за 2023 година на 

първостепенния разпоредител – град Свищов. 

МОТИВИ: Създаването на нов обект в Разчета за финансиране на капиталовите 

разходи за 2023 г. на Община Свищов е с цел закупуване на нови работни валове за 

шредер ARJES IMPAKTOR 250 EVO, собственост на Община Свищов и предоставен 

за ползване на „Център за управление на отпадъци” ЕООД. След продължителна 
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експлоатация на машината работните валове за бетон са износени и е необходимо да 

бъдат доставени и подменени с нови. Без тях шредера е неизползваем и не може да се 

извършва рециклиране на доставените строителни отпадъци на площадката в             

м. „Манастирски трап”. 

 

В заседанието участват 27 общински съветници. 

Гласували “За” – 26, “Против” – няма и “Въздържал се” – 1.  

        

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ОбС: …/п/ … 

                                  /д-р Кристиян Кирилов/ 

 

Вярно при ОбС: ………………… 

              /Л. Миронова/ 
 

 

 


